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Abstract (en)
The heat exchanger pipe (1) has integral annular or helical ribs (2) on the outer side of the pipe and deformed to form closed channels (4). The
channels have continuous cross-section and are opened by outer pores (5,6) in at least two different sizes. The reciprocal ratio of the average sizes
of the smallest sized pores (6) to the average sizes of the next largest sized pores (5) is 1.5 - 4. The frequency ratio of the number of smallest sized
pores to the number of the next largest sized pores is between 12:1 and 1:5. An Independent claim is included for a method to manufacture the heat
exchanger pipe.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Wärmeaustauschrohr (1), insbes. Verdampferrohr, mit auf der Rohraußenseite umlaufenden Rippen (2), die unter
Ausbildung im wesentlichen abgeschlossener Kanäle (4) verformt sind. Die Kanäle (4) sind nach außen durch Poren (5, 6) mit mindestens zwei
unterschiedlichen Größen geöffnet. Zur Verbesserung der Verdampfungseigenschaften werden erfindungsgemäß vorteilhafte Bereiche für das
Verhältnis der Porengrößen und das Verhältnis der Porenanzahl vorgeschlagen (Fig. 1). <IMAGE>
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